
OSNOVNA ŠKOLA IVANA MEŠTROVIĆA 
ZAGREB, MARTINA PUŠTEKA 1 

10 000 ZAGREB 

Klasa:  007-04/24-02/30 

Ur.broj:  251-190-24-01 

 
 

Z a k lj u č c i 
 

s 30. sjednice ŠO,  25. 6. 2024.  

 

 

NAZOČNI: 

- članovi Školskog odbora: Krešimir Sočković, Jelena Čeko, Igor Naglić i Hrvoje Đurak  

- članovi Školskog odbora nazočni online: Ivan Bubić, Tibor Komar, Ivana Pikić Jugović,  

 

Zapisnik vodi Hrvoje Đurak. 

 

 

Započeto u 12.00 sati. 

Predsjednik Školskog odbora otvara 30. sjednicu Školskog odbora. 

 

Za ovu sjednicu predlaže se sljedeći  

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika s prethodnih sjednica 

2. Izmjene i dopune proračuna za 2024. 

3. Odabir v.d. ravnatelja 

4. Osvrt na anonimno pismo 

5. Razno 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.  

 

 

 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika s prethodnih sjednica 

 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 28. i 29. sjednice Školskog odbora. 

 

 

Ad .2.  Izmjene i dopune proračuna za 2024. 

 

Predsjednik Igor Naglić izlaže konstataciju da je Grad Zagreb sam promijenio aplikaciju za 

sredstva u školi (sanitarije, 255.000 kuna). Član Krešimir Sočković kaže da su u rebalansu 

puštena sredstva (300 eura) za higijenske potrepštine, te da trebamo utvrditi vrijeme početka 

izvođenja radova. Predsjednik Igor Naglić odgovara da će se raspitati novi v.d. oko termina 

početka izvođenja radova. 

 

 

 



Ad .3.  Odabir v.d. ravnatelja 

 

Odabir v.d. je na rok od najviše godine dana ili do raspisivanja novog natječaja za ravnatelja. 

Predložen je prof. Ante Kožul, koji obnaša dužnost ravnatelja kao njegov zamjenik, koji je i 

jednoglasno izabran od članova Školskog odbora. Prof. Kožul se predstavio i prihvatio dužnost. 

Članica Ivana Pikić Jugović i član Ivan Bubić mu čestitaju i iskazuju povjerenje. Član Krešimir 

Sočković je zaželio dobru suradnju te nudi maksimalnu pomoć, uz želju da se o školi priča kao o 

najboljoj školi u Zagrebu. Profesor Ante Kožul zahvaljuje i želi zajedničku suradnju. Član Hrvoje 

Đurak izlaže vrlo kvalitetan i profesionalan pristup radu tijekom djelovanja profesora Ante 

Kožula kao zamjenika ravnatelja.  

Predsjednik Igor Naglić ističe da se dosadašnji ravnatelj razrješuje s dužnosti 30. 6. 2024. zbog 

isteka mandata. 

 

 

Ad .4.  Osvrt na anonimno pismo 

 

Anonimno pismo upućeno je članu školskog odbora Ivanu Bubuću, koji je zatražio provjeru za 

dvije učiteljice koje se navode u pismu.  

Predsjednik Igor Naglić je pročitao izvješća AZOOa. Predsjednik Igor Naglić izlaže kako nisu 

uočeni propusti u razredima i kako su provedbu sata učiteljice pratili i ravnatelj i stručni 

suradnici. Profesorici je skrenuta pozornost na komunikaciju s učenicima te da se učenici 

pravodobno informiraju. Član Krešimir Sočković kaže da svakako treba pomoći kolegama da 

svima bude bolje.  

Predsjednik Igor Naglić kaže kako su sva djeca kojima je predavala profesorica uspješno položila 

prijemni. Članica Jelena Čeko tvrdi da sva djeca znaju kriterije profesorice i da ako slijede 

pravila da problema nema. Predsjednik Igor Naglić ističe da je uvidom u dokumentaciju 

pozitivno ocijenjen rad profesorice, te da su dane sugestije za daljnja poboljšanja. Članica Jelena 

Čeko izlaže da njen posao nije poklanjanje ocjena, nego naučiti djecu.  

Član Ivan Bubić tvrdi kako nije htio ignorirati pismo, a član Krešimir Sočković naglašava da 

moramo raditi na većem povjerenju između učitelja i roditelja te otvoreno govoriti o problemima.  

 

 

Ad .5.  Razno 

 

Član Hrvoje Đurak čestita svima na uspješno odrađenom poslu u proteklih mjesec dana.  

 

 

Predsjednik Igor Naglić zatvara sjednicu. 

Sjednica je završena u 13.30. 

 

 

Zapisničar: Hrvoje Đurak 

 

 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Igor Naglić, prof. 


